

SIDE EVENT!



2025 超越圈圈 循環經濟博覽會 Circular-Cross Expo

10.23 (Thu.)-10.26 (Sun.) 10:00 - 17:00

松山文創園區 | 文化廣場、文創大街、椰林大道、南向製菸工廠
Songsan Cultural and Creative Park



www.circular-cross.com



Taipei 101 Ticket & Gifts
(國際人士參與)





超越圈圈
CIRCULAR - CROSS

FUTURE
ALL
TOGETHER

2025 超越圈圈 循環經濟博覽會 Circular-Cross Expo

10.23 (Thu.)-10.26 (Sun.) 10:00 - 17:00

VENUE: Songshan Cultural and Creative Park

(松山文創園區:文化廣場、文創大街、椰林大道、南向製菸工廠)



永續創新亮點

Sustainability Innovation Highlights

涵蓋廢棄物再生、永續時尚、自然染色與循環農業等領域。展現跨域合作的力量，帶來永續文化與產業的新契機。



國際分享者

International Speakers

邀集泰國、印尼、尼泊爾、柬埔寨、菲律賓、日本等地的國際講者，分享創新實踐與在地永續經驗，與台灣對話，串聯亞洲循環力量。



工作坊體驗

Taiwan Circular Aesthetics Experience

現場推出 20多場循環體驗工作坊，從手繪媽祖絹印、植物小昆蟲製作、銀合歡木製筆、檜木苔球、到咖啡渣再生DIY、海廢浮球磁鐵、行動香草植物園... 等，讓你動手感受資源再生的創意。



更多活動訊息

主辦單位 | Organized by



yoū chūn

指導單位 | Guided by



環境部資源循環署
Resource Circulation Administration
Ministry of Environment



臺北市政府觀光傳播局
Department of Information and Tourism

2025 超越圈圈

循環經濟博覽會

Circular-Cross Expo

10.23 (Thu.)-10.26 (Sun.) 10:00 - 17:00

松山文創園區 | 文化廣場、文創大街、椰林大道、南向製菸工廠



活動亮點：

101走讀調查 | 國際貴賓專屬

10/24 一起同遊台北101，免費觀景台門票帶你從高空俯瞰台灣的永續之美。

快速媒合預約

提前鎖定合作夥伴，現場零距離交流，創造跨國合作的最佳機會。

現場好禮拿不完

展區走逛參加活動，即有機會獲得特色循環好物，把永續帶回家。

台灣工作坊參與

親手體驗循環設計與創作，從生活角度感受資源再生的無限可能。

盛大開幕活動

10/25 上午11:00 盛大揭幕，見證跨國循環夥伴齊聚，共同邁向永續未來。

更多實務案例故事

東南亞青年新創：來自泰國、柬埔寨、印尼、菲律賓的新創團隊，分享如何把在地挑戰轉化為循環解方。

荷蘭館：以歐洲視野展現城市循環案例，連結台灣與國際的永續對話。

台灣循環生態鏈：從農業、塑膠、紡織到建築，完整呈現台灣循環產業的多元面貌。

✨ 快填表單，就有機會拿到 101 觀景台門票，並參與更多現場媒合機會！

<https://forms.gle/Mwktbanajxv8C3LK7>



2025 超越圈圈 循環經濟博覽會 Circular-Cross Expo

10.23 (Thu.)-10.26 (Sun.) 10:00 - 17:00

松山文創園區 | 文化廣場、文創大街、椰林大道、南向製菸工廠



📢 Latest News | Circular-Cross Expo 2025

Exciting activities await you - don't miss the chance to join!

2025/09/26

Seize the opportunity and confirm your expo journey today!

Thank you for your warm support for the Circular-Cross Expo 2025. We have prepared a series of engaging and lifestyle-oriented activities to welcome both local and international guests. At this expo, "circular economy" is not just a concept—it's something you can experience in everyday life!

Highlights:

- Taipei 101 Tour | Exclusive for International Guests
- On 10/24, join us for a special visit to Taipei 101. Enjoy free Observatory tickets and discover Taiwan's sustainable beauty from above.
- Fast-Track Matchmaking
- Pre-schedule your business meetings, connect face-to-face onsite, and unlock new cross-border collaboration opportunities.
- Exciting Giveaways
- Collect special circular gifts as you explore the expo—take sustainability home with you.
- Taiwan Workshops
- Join hands-on workshops to experience circular design and creativity, turning resource regeneration into practical lifestyle solutions.
- Grand Opening Ceremony
- On 10/25 at 11:00 AM, witness the official opening with global circular partners gathering for a sustainable future.
- More Practical Stories
 - Southeast Asian Youth Startups: Innovative teams from Thailand, Cambodia, Indonesia, and the Philippines showcase how local challenges are turned into circular solutions.
 - Netherlands Pavilion: European perspectives highlight urban circular practices and connect Taiwan to global sustainability dialogues.
 - Taiwan Circular Ecosystem: From agriculture and plastics to textiles and construction, discover the full spectrum of Taiwan's thriving circular industries.

★ Fill out the form now to secure your Taipei 101 Observatory ticket and gain access to more matchmaking opportunities!

<https://forms.gle/Mwktbanajxv8C3LK7>

